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Abstract. Industrial progress is an integral part of everyday reality. It should be noted that the observed in our 

days the fourth industrial revolution is characterized primarily by digitalization, which accelerates transformation 

processes. The digitalization of economic activity poses new challenges to both enterprises’ managers and software 

developers. Software ceases to be a mass product, acquiring the characteristics required and defined by the consumer. 

The understanding of customers' needs helps the reducing uncertainty and allows on the producer’s development 

strategy selection. How on modern-day IT market to define the best collaboration strategy satisfying antagonistic 

expectations of decision-makers? – To create and to use the model which is capable of catching the technological 

complexity and market uncertainty. In this work, we will be concentrated on the various aspects of a such model 

creation, namely: use and awareness of connected software solutions, KPIs currently in use and planned, functionali-

ties of software solutions, relevance of data to be analyzed, data security as a barrier.  
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Аннотация. Промышленный прогресс является неотъемлемой частью повседневной реальности. Сле-

дует отметить, что именно цифровизация ускоряет процессы трансформации. Цифровизация экономической 

деятельности ставит новые задачи как для руководителей предприятий, так и для разработчиков программ-

ного обеспечения. Программное обеспечение перестает быть продуктом «массового производства», приобре-

тая необходимое и определенные потребителем характеристики. Без сомнения, понимание потребностей кли-

ента помагает снизить неопределенность выбора стратегии развития программного продукта. Как на совре-

менном IT-рынке определить лучшую стратегию сотрудничества, удовлетворяющую антагонистические ожи-

дания лиц, принимающих решения? - Создать и использовать модель, способную уловить сложность техно-

логии и неопределенность рынка. В этой работе мы сконцентрируемся на различных аспектах построения 

такой модели, а именно: использование и осведомленность о связанных программных решениях; ключевые 

показатели эффективности, которые используются и планируются использоваться в управлении производ-

ством; функциональные возможности программных решений; актуальность данных, подлежащих анализу; 

безопасность данных как барьер.  
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